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Beste leden,
Ondertussen zijn we alweer een jaar na 
de succesvolle verkiezingen. Wat is het 
jaar snel voorbijgegaan. We hebben 
als bestuur, wethouder, fractie en leden 
niet stilgezeten. Afgelopen jaar heeft 
onze fractie een mooi coalitieakkoord 
gesloten met de VVD en de PvdA.
Vanuit Sluis Lokaal is Marian wethouder 
geworden. Vanuit de partij zijn we dan 
ook trots op hoe het gaat in het college 
en de fractie. Dit is een compliment 
waard, zeker gezien we vanuit drie 
verschillende partijen zijn ontstaan. 
De rust overheerst en we kunnen 
langzaamaan verder bouwen aan 
onze mooie partij. Vanuit het bestuur 
hebben we verder gebouwd aan 
de continuïteit en zijn we bezig met 
de strategie voor de komende jaren. 
We hebben ook twee nieuwe 
bestuursleden mogen verwelkomen 

tijdens de ALV (Bram Basting en Lorin 
Erdem). Daarnaast zijn we nog steeds 
op zoek naar bestuursleden, dus heb je 
interesse in een mooie bestuurlijke 
functie binnen Sluis Lokaal laat het dan 
weten. Verder kijken wij als bestuur 
terug op een mooi jaar met als 
hoogtepunten de verkiezingsuitslag en 
natuurlijk onze geweldige borrel. 
Wat was het leuk om met zoveel leden 
samen te mogen proosten op de partij. 
In mei is er een ledenvergadering en 
wij hopen dan weer veel leden te zien 
en te spreken. Gezien de vele 
werkzaamheden is het helaas wel wat 
rustig geweest met nieuws richting de 
leden. Onze oprechte excuses hiervoor. 
Maar vanaf heden is de nieuwsbrief 
gestart welke vier keer per jaar zal 
verschijnen en er zullen op sociale 
media ook vaker berichten verschijnen. 
Daarnaast houdt de fractie vier keer 

per jaar een inloopavond. Verder staan 
wij natuurlijk open voor suggesties om 
de informatiestroom te verbeteren. 
Wij wensen jullie veel leesplezier en 
tot in mei bij de ALV.

Namens het bestuur, Donny de Vriend

Graag stel ik me aan jullie voor. Ik ben 
Marian van Oostenbrugge, getrouwd 
en heb twee zonen. De oudste is Stijn 
en die zit in het laatste jaar op het 
voorgezet onderwijs en zal na de 
zomervakantie gaan studeren aan de 
universiteit in Tilburg. De jongste zoon zit 
nu in 3 VWO dus blijft nog een tijdje bij 
ons in Breskens wonen. Ik ben geboren 
in Oostburg en heb ook mijn 
basisschooltijd en het voortgezet 
onderwijs in Oostburg gevolgd. Daarna 
ben ik gaan studeren in Middelburg 
                                          en later in              
                                          Utrecht. Na m'n 
              studie ben ik
                                           teruggekomen
                                                naar Zeeuws-
                Vlaanderen. Ik
                                           heb op
                                           verschillende
                                           basisscholen in
                                           de gemeente
                                           Sluis gewerkt
                                           en ben ook
                                           nog werkzaam
                                           geweest als

adviseur bij een 
schoolbegeleidingsdienst.
In m'n vrije tijd hou ik 
van lekker samen zijn 
met het gezin en familie, 
wandelen en uit eten 
gaan of een terrasje pakken. 
Een aantal jaren geleden 
ben ik de politiek in gerold. Eerst als 
raadslid en in die hoedanigheid was ik 
lid van de commissie ruimte. Ik was ook 
fractievoorzitter. 

Voor de verkiezingen in 2022 wilden 
we de versplintering tegengaan 
en daarom is er een nieuwe partij 
ontstaan met mensen uit verschillende 
groeperingen. We gingen de verkiezingen
in als Sluis Lokaal en werden de 
grootste partij. Op 28 april 2022 ben 
ik geïnstalleerd als wethouder. 
De eerste periode tot aan de 
zomervakantie heb ik van m'n vorige 
werk afscheid genomen en ben met 
volle moed en energie gestart aan 
deze uitdagende baan. Het was vooral 
veel leeswerk en veel mensen ontmoeten. 

Een intensieve periode. Je hebt 
nogal eens overleg bij de provincie 
in Middelburg en eens in de maand 
is er vergadering in het Waterschaps 
kantoor met alle Zeeuwse 
Overheden. Verder hebben we 
elke week op dinsdagmorgen 
collegeoverleg, voorbereiding 
voor de commissies en 
raadsvergaderingen, overleggen met 
Woongoed vanuit mijn portefeuille 
Wonen, overleg met 
gemeentewerken over allerhande 
zaken, bezoeken van dorps- en 
stadsraden en zo kan ik nog wel 
even doorgaan. Momenteel lopen 
er verschillende dossiers: 
het Woondossier en Vitaal West 
Zeeuws Vlaanderen zijn er daar 
enkele van.

Van de voorzitter

Van de wethouder

Van de fractie

Bestuursleden:
Voorzitter:   Donny de Vriend
Penningmeester: Alexander van Waesberghe 
Secretaris:  ………………………
Lid:   Bram Basting
Lid:   Lorin Erdem

Na de succesvolle verkiezingen is de fractie van Sluis Lokaal begonnen met het raadswerk. Dat betekent niet alleen de raadsvergadergen, 
commissievergaderingen maar ook fractievergaderingen. We hebben er voorlopig voor gekozen om de fractievergaderingen te 
houden met alleen de raadsleden en fractie assistent. Wel zijn we gestart met het houden van inloopspreekuren voor de leden, deze data 
zijn met jullie gecommuniceerd. Het eerste inloopspreekuur hebben we gehad en dat was een waardevol overleg tussen fractie, 
wethouder en leden. 

In de fractie van Sluis Lokaal zijn de 
taken als volgt verdeeld: Arnold 
Scheppers is de fractievoorzitter, 
waarnemend voorzitter van de 
gemeenteraad en lid van het 
presidium. Sebastiaan Keijmel is 
voorzitter van de commissie Ruimte 
en algemeen bestuur, Sjaak Quaak is 
commissielid van deze commissie. 
Conny Tanghe is commissielid van de 
commissie Samenleving en Middelen. 
Lilian Meesen is fractie assistent, zij 
ondersteunt de fractie waar nodig. 
Een sterke fractie spreekt met één mond 
maar dat wil niet zeggen dat er geen 
discussie gevoerd mag worden in 
aanloop naar een besluit. Een 
consensusbesluit is het toverwoord ook 
valt dat niet altijd mee. Tijdens de 
fractievergaderingen worden de beide 

commissies besproken en voorbereid. 
Regelmatig ontvangen we burgers die 
bij ons willen inspreken over verschillinde
onderwerpen. Naast onze fractie-
vergaderingen hebben we bijna 
maandelijks coalitieoverleg met de VVD 
en de PvdA en de wethouders.  Een 
grote fractie zoals de onze heeft 
voordelen omdat je dan taken kan 
verdelen. Het volgen van de commissies,
de inforaad en de besluitvormende 
raad kan vanaf de tribune in het Belfort 
of via de website van de gemeente is 
een vergadering live mee te luisteren. 
We zijn nu een jaar bezig als nieuwe partij. 
Alles wat we tot nu toe ingezet hebben 
met de fractie wordt geëvalueerd met het 
bestuur en indien nodig wordt dit 
bijgestuurd.
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Van ons jeugdlid: Stijn van Oostenbrugge 

Vergaderrooster gemeenteraad 2023

Inloopavonden Lid worden

In maart werden de provinciale 
verkiezingsdebatten op Omroep 
Zeeland uitgezonden. In deze debatten 
werden verschillende thema’s besproken
zoals cultuur, stikstof, sport en vervoer. 
En over dat laatste thema mocht ik wat 
komen vertellen ter introductie van de 
stelling en zal te zien zijn in de editie van 
11 maart. Aan het debat in de Zeeuwse 
Bibliotheek in Middelburg namen alle 
lijsttrekkers van de deelnemende 
partijen deel. De stelling waar ik de 
introductie van mocht verzorgen onder 
leiding van Ariane Lafort luidde: “Elke 
Zeeuw heeft een auto nodig.” Het doel 
was een discussie over het nieuwe 
vervoersplan (wat de provincie onlangs 
heeft gepresenteerd) te krijgen. Het 
nieuwe vervoersplan houdt in een 

notendop in dat er straks wordt gewerkt 
met zogenoemde hubs. Het is de 
bedoeling dat op deze plaatsen 
verschillende vormen van vervoer 
samenkomen en er overgestapt kan 
worden. Dat houdt in dat de bussen 
straks niet meer door de Zeeuwse 
dorpen en steden rijden. Als je straks 
van een hub waar een ‘grote’ lijnbus 
rijdt wilt reizen naar een kleinere 
dorpskern waar geen lijnbus meer rijdt 
zal je je vervoer vooraf moeten plannen 
en reserveren. Ik heb aan de politici 
gevraagd om oog te houden voor 
inwoners die slecht ter been zijn en/of 
niet goed met digitale apps overweg 
kunnen en dat door het vooraf te 
moeten reserveren van vervoer er een 
drempel ontstaat om het openbaar 

vervoer te gebruiken. Er moet dus geen 
sprake zijn van een kostenbesparing, 
maar de reiziger moet altijd op één 
blijven staan. Als er wordt besloten om 
te bezuinigen moet dat wat mij betreft 
op materiaal en niet op verbindingen, 
door een kleinere bus te laten rijden 
bespaar je immers ook al 
brandstofkosten.

Commissie ruimte en algemeen bestuur:  25 april, 6 juni, 5 september 17 oktober, 28 november
Commissie Samenleving/Middelen:   2 mei, 15 juni, 27 juni, 12 september, 24 oktober, 6 december.
Info/ opiniërende bijeenkomsten:   11 april, 23 mei,3 oktober, 14 november 
Besluitvormende raadsvergaderingen:  11 mei, 22 juni, 6 juli, 21 september, 2 november, 9 november, 14 december.

Alle vergaderingen vinden plaats in de raadzaal van het belfort te Sluis, zijn openbaar en beginnen om 19.30 u. 
U kunt de vergaderingen ook thuis beluisteren via de website van de gemeente Sluis www.gemeentesluis.nl . 
Over de agendapunten kunt u inspreken aan het begin van de vergadering. U dient zich vooraf aan te melden bij de griffier 
dhr P Claeys, griffiersbureau@gemeentesluis.nl of telnr. 140117. 

De leden van onze partij willen we 
graag betrekken bij het reilen en 
zeilen in het politieke wereldje. 
Daarom organiseren we verspreid in 
het jaar een aantal inloopavonden 
voor onze leden. Die mensen kunnen 
dan in overleg treden met de 
wethouder en raadsleden over allerlei 
lopende zaken in onze gemeente. 
De inloopavonden vinden plaats in 
de kantine van het gemeentehuis in 
Oostburg en beginnen telkens om 
19.30 uur. Data voor de komende 
periode: 13 juli,  28 september 
en 16 november.

Let op:

Deze nieuwsbrief is openbaar 
en geeft inzicht in de werkzaam-
heden en standpunten van de 
politieke partij Sluis Lokaal. 
Bent u van mening dat meer 
mensen hiervan kennis moeten 
nemen dan vragen we u deze 
nieuwsbrief door te sturen/
geven aan belangstellenden, 
vrienden kennissen, familie, 
buren enz…. 

Voor meer info omtrent o.a. 
verkiezingsprogramma, 
speerpunten e.d. zie 
www.sluislokaal.nl

Het lidmaatschap voor Sluis Lokaal bedraagt 
€ 20,00 per jaar. Een hogere bijdrage is uiteraard 
altijd welkom. 
Rekeningnumer: NL94 RBRB 883 5706 904
Heeft u nog vragen, neem dan contact met ons 
op via de mail sluislokaal@gmail.com of meld u 
direct via het aanmeldformulier op onze 
website www.sluislokaal.nl

Raadsleden:
A.H.M. Scheppers (fractievoorzitter)    
06 24 18 39 90  / (0117)  35 04 80    
ascheppers@gemeentesluis.nl

J.A. Quaak    
06 53 15 40 66    
jquaak@gemeentesluis.nl

C.E.B. Tanghe    
(0117) 45 56 29
06 12 33 81 09    
ctanghe@gemeentesluis.nl

Fractieassistente:
L Meesen
06 24816573
lmeesen@gemeentesluis.nl

Wethouder:
M. van Oostenbrugge-Bertou
0623976169
mvanoostenbrugge@gemeentesluis.nl

S.J.P. Keijmel    
06 51 42 68 37    
skeijmel@gemeentesluis.nl


